
Studierådets möte JF Umeå
2023-04-25 tisdag 17:00-18:00

1. Mötets öppnande
Mötet öppnades av ordförande Olof-Petter Häggström.

1.1. Närvaro
Ordförande Olof-Petter Häggström Närvarande

Studierådsombud T6 Julia Fischer Närvarande

Studierådsombud T4 Andrea Alenskär Närvarande via Zoom

Studierådsombud T4 Sebastian Norlander Närvarande

Studierådsombud T2 Berna Bleta Närvarande

Studierådsombud T2 Pranav Nair Närvarande

Studierådsombud T2 Michaela Östlund Närvarande

SAMO Amanda Persson Närvarande

Nationellt Utbytesansvarig Ludvig Andersson Frånvarande

1.2. Val av justerare
Till justerare valdes Berna Bleta och Amanda Persson.

1.3. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.

1.4. Godkännande av föregående protokoll
Protokoll från 2023-03-21 godkändes.

2. Rapporter

2.1. Termin 2
T2:s ombud informerar om att kursen flyter på bra. Alla seminarierna är avklarade.
Vad gäller tentamentstillfället för T2 finns en förfrågan ifall det går att flytta tillfället eftersom det är
sent på dagen. Den är planerad till 15:00-21:00 på fredag den 2 juni.

Studierådet diskuterar frågan och kommer fram till lösningen blir att T2’s studierådsombud går på
kursrådet och pratar direkt med kursansvarig - på så sätt kan de samla opinion i klassen och lösa
frågan nära kurskollegorna. Möjlighet för utbildningsansvarigs roll och mandat att lyfta frågan genom
andra kanaler finns, men studierådet bedömer att det går bra att T2 söker svar på egen hand.



2.2. Termin 4
T4:s ombud informerar om att schemaläggningen har medfört att det blir en kort period där
studenterna kan lägga fullt fokus på tentamensstudierna. Seminarier ligger sent i kursplaneringen,
dessutom ligger pingsthelgen sent i år. T4:s representanter och Studierådet är eniga om att det är
önskvärt att få en längre sammanhängande period inför salstentamen generellt.

Vid uppsatsämnesfördelning på T4 har olika studenter olika handledare och detta medför att
handledningen i vissa fall enbart består av diskussion kring ämnet och i andra fall djupare
handledning. Det vore önskvärt ifall handledarna pratar ihop sig, med syfte att försöka undvika att
olika lärare inte har olika åsikter om handledning och bedömningar.

Salstentamen kommer att genomföras med tillgång till fysisk papperskopia till alla tentamensfrågor,
efter beslut av kursansvarig på T4. Vid tentamen kommer ingen tillgång till JUNO att ges, däremot
finns andra webbtjänster med lagtext tillgängliga.

Studierådet lyfter information och flaggar för att vissa av dessa online-tjänster kanske inte har
uppdaterat innehåll vad gäller exempelvis prisbasbelopp.

2.3. Termin 6
T6 ombud informerar om att börjat skriva uppsats, de har två seminarier kvar på kursen. Upplägget
på T6:2 upplevs som en bra lösning där det finns tre olika handledningstillfällen. Dessutom upplevs
handledarna som kompetenta, det finns bra underlag och ordentligt med tid för fokus på skrivande.

2.4. Termin 8
T8 har inget ombud och således finns ingen information från dem.

2.5. Studerandearbetsmiljöombud (SAMO)
Studerandearbetsmiljöombuden informerar om att de utannonserade träffarna för
brandskyddsutbildning och vårträff som skulle skett under April månad ännu inte arrangerats. SAMO
inväntar mer information från Umeå Studentkår kring dessa.

2.6. Nationellt Utbytesansvarig (JURO)
Nationellt Utbytesansvarig, genom vice nationellt utbytesansvarig (utbildningsansvarig), informerar
om att arbetet med JURO:s nya arbetsgrupper fortskrider och att nästa träff är till 6 maj i Örebro.

3. Diskussionspunkter

3.1. Seminarier - hur är det att missa seminarier?
Studierådet diskuterar spontant vad som sker ifall en student missar ett seminarium. Detta är olika på
olika terminer. Det är upp till kursansvarig att bestämma hur eventuellt obligatoriskt omprovstillfälle -



att göra ett seminarium vid annat än ordinarie seminarietillfälle är att betrakta som ett omprov
eftersom seminarier enligt huvudregel är obligatoriska.

Trots att samma kurs kan ha samma kursplan och kursansvarig, så kan regler kring om-seminarium
skilja sig åt. Det beror på att den kursansvarige ibland gör en egen bedömning vid slutet av kursen och
kan välja att inte besluta att göra om-seminarium även om studenter visst ett antal seminarier.

4. Informationspunkter

4.1. Utbildningsutskottets vid Juridiska institutionen sammanträde
Utbildningsutskottet vid Juridiska institutionen sammanträder nästa gång i början av höstterminen.

5. Övriga frågor

5.1. Eventuella övriga frågor
Studierådet diskuterar mötestillfälle och beslutar att sammanträda i början av höstterminen nästa gång.

6. Mötets avslutande
Ordföranden avslutade mötet.

Vid protokollet,

Olof-Petter Häggström,
Ordförande Studierådet

___________________________ ___________________________
Justerat, Berna Bleta Justerat, Amanda Persson


